

**Kamer
van Volksvertegenwoordigers**

ZITTING 1971-1972.

8 MAART 1972.

VOORSTEL

**tot verklaring van herziening van artikel 47
van de Grondwet.**

TOELICHTING

DAMES EN HEREN,

Daar de grondwetgevende vergadering haar werkzaamheden heeft stopgezet zonder alle voorstellen tot herziening te hebben onderzocht, is een groot aantal vraagstukken, waaronder het stemrecht vanaf 18 jaar voor de parlements- en provincieraadsverkiezingen, niet geregeld.

In die leemte moet worden voorzien, te meer daar het onbegrijpelijk is dat jongelieden van 18 jaar die goed worden geacht om militaire dienst te doen en de jongeren in het algemeen, die stemrecht hebben voor de gemeenteraadsverkiezingen, geen stemrecht hebben voor de parlementsverkiezingen.

Die « vergetelheid » is des te erger daar de desbetreffende beslissing, overeenkomstig de grondwetsbepalingen, moet worden genomen door de eventuele grondwetgevende vergadering, waarvan het bestaan zal afhangen van het huidige parlement, wat het gevaar inhoudt dat dat stemrecht in het gunstigste geval slechts over enkele jaren wordt verworven.

Het is voldoende bekend dat de jongerenorganisaties en zelfs jeugdraden met officieel karakter dit stemrecht eisen !

Derhalve stellen wij de verklaring van de herziening van artikel 47 van de Grondwet voor.

VOORSTEL

Enig artikel.

De Kamers verklaren dat er reden bestaat tot herziening van artikel 47 van de Grondwet.

25 februari 1972.

**Chambre
des Représentants**

SESSION 1971-1972.

8 MARS 1972.

PROPOSITION

**de déclaration de révision de l'article 47
de la Constitution.**

DEVELOPPEMENTS

MESDAMES, MESSIEURS,

La constituante ayant stoppé ses travaux sans avoir examiné l'ensemble des propositions de révision a ainsi laissé une série importante de questions non réglées, parmi lesquelles le droit de vote à 18 ans pour les élections législatives et provinciales.

C'est une lacune qui doit être comblée, d'autant plus qu'il est incompréhensible que les jeunes hommes de 18 ans qui sont bons pour le service militaire, et que les jeunes en général qui ont le droit de vote aux élections communales, n'ont pas le droit de vote aux élections législatives.

Cet « oubli » est d'autant plus grave que, vu les règles constitutionnelles, il faudra que la décision soit prise par l'éventuelle constituante dont l'exercice dépendra de l'actuel parlement, ce qui signifie que dans la perspective la plus favorable ce droit de vote risque de n'être acquis que dans quelques années. Faut-il rappeler que les organisations de jeunes, et même des conseils de la jeunesse à caractère officiel demandent ce droit de vote ?

C'est dans ces conditions que nous proposons que soit déclarée la révision de l'article 47 de la Constitution.

G. MOULIN.

PROPOSITION

Article unique.

Les Chambres déclarent qu'il y a lieu à révision de l'article 47 de la Constitution.

25 février 1972.

G. MOULIN,
L. DEFOSET,

G. — 115